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Aanwezig 

 

Tine Van den Brande, voorzitter 

Marina De Bie, Patrick Princen, schepenen 

Bert Delanoeije, Stefaan Deleus, Klaas Delrue, Faysal El Morabet, Karel 

Geys, Marc Hendrickx, Tom Kestens, Charles Leclef, Elisabet Okmen, Freya 

Perdaens, Rina Rabau, Hamid Riffi, Kenzo Van den Bosch, Thijs Verbeurgt, 

commissieleden 

 

 Externen: Willem Mestdagh, lop deskundige 

 

 Ambtenaren: Ly Dang Kim, stafmedewerker sociaal beleid; Anke Anthoni, 

coördinator leerrecht en gelijke onderwijskansen; Katleen Van Slagmolen, 

afdelingshoofd Sociaal Beleid; Christophe Cools, directeur Samen Leven 

 

Verontschuldigd Alexander Vandersmissen, burgemeester 

Dirk Tuypens, commissielid 

 

Datum 17 juni 2020 – van 20.00u tot 21.40u 

 

1. Goedkeuring verslag commissie van 29 april 2020.  

 

Verslag goedgekeurd. 

 

2. Digitaal aanmeldsysteem voor scholen (toelichting door Ly Dang Kim, 

stafmedewerker Sociaal Beleid). 

 

PPT presentatie toegevoegd aan het verslag. 

 

Ter aanvulling aan de presentatie: de inschrijvingen voor het buitengewoon onderwijs zijn 

momenteel nog lopende. Van de iets meer dan 100 leerlingen buitengewoon basisonderwijs, 

zijn er nog een 40-tal kinderen die nog geen plaats hebben. Hier is tot op heden nog geen 

oplossing voor, want moeilijk om capaciteit in deze scholen uit te breiden. 

Voor het buitengewoon secundair onderwijs wordt er digitaal ingeschreven. Chronologie is 

hierbij van belang. Nog geen resultaat gekend. Er wordt ook hier gekeken om de capaciteit op 

te trekken. 

 

Vragen vanuit de leden: 

 

• Vraag aan Lop deskundige: wanneer leerlingen basisonderwijs attestering krijgen, dan 

waarschijnlijk verschuiving. Wat zijn hier de verwachtingen? 

o Er is zicht op de leerlingen die voor beide stromen (A en B) aangemeld zijn. Het 

blijft evenwel afwachten wat deze kinderen juist gaan doen. 

o Wetgeving is hierrond ook gewijzigd. Kinderen met B attest kunnen zich ook 

inschrijven in 1A. 

o Veronderstelling dat er eerder plaats zal komen in 1B. 

 

• Cijfers in powerpoint gaan over de ganse lop regio Mechelen, en dus niet over Mechelen 

alleen. Er zijn 70 lop’s. Hoe verhouden de cijfers van Mechelen zich tav andere lop regio’s? 

o Ter info: er zijn enkel lop’s waar er een hoog percentage indicatorleerlingen 

aanwezig is. 

o In vergelijking met andere vergelijkbare lop’s (bijv. Sint Niklaas), doet Mechelen het 

redelijk goed. 

 



• Brochure en herinneringskaart naar ouders van kinderen in 2018 is op zich een goed 

initiatief, maar is er via scholen of CLB’s ook gericht contact gezocht? Ja, dat werd gedaan, 

via Huizen van het Kind, AI&I, … In de toekomst zal zeker nog verder ingezet worden op 

communicatie via intermediairen. 

 

• Extra voordelen aan digitaal aanmeldsysteem: bijv. flyer actie. Zijn er lessen om dit door te 

trekken naar andere regio’s? Wat kunnen we nog doen met de data? 

o Er zou meer kunnen gebeuren, maar we botsen hier ook vaak op de problematiek 

van privacy.  

o Uitzoeken om bijv. halfweg de aanmeldperiode lijsten te trekken van wie er nog niet 

aangemeld is (bijv. obv rijksregisternummer) en dan gericht actie ondernemen. 

 

• Bedoeling is om het systeem de komende maanden nog te evalueren en te kijken waar er 

bijgestuurd kan worden.  

 

• Heeft het digitaal aanmelden een invloed op het ‘School in Zicht’ project? Ja, de beide 

beïnvloeden elkaar en zorgen dus voor een zekere kruisbestuiving. 

 

3. Projecten in het kader van leerrecht en gelijke onderwijskansen: buddy project, 

Zomerschool, sociaal fonds (toelichting door Anke Anthoni, coördinator leerrecht 

en gelijke onderwijskansen).  

 

PPT presentatie toegevoegd aan het verslag. 

 

Vragen vanuit de leden: 

 

• Bedenking bij digitale kloof en niet kunnen beschikkken over laptops ed. door kwetsbare 

kinderen/gezinnen. Is dit een problematiek die ook besproken wordt in klasverband? Is het 

niet wenselijk dat een leraar dit op klasniveau ook duidt en meegeeft?  

o De afgelopen periode was dit weinig aan de orde, aangezien de standaard 

klascontext omwille van corona maatregelen weinig aanwezig was. Maar het klopt 

dat dit zeker belangrijk is. Bedoeling is om dit naar de toekomst – in overleg met de 

scholen – bespreekbaar te maken. Het is tevens de ambitie om vanuit het sociaal 

fonds ook op deze thematiek te schakelen. 

 

• Het zou echt goed zijn dat dit ook geduid wordt bij de kinderen. 

o Commissielid H. Riffi geeft aan dat een heel aantal scholen hier bewust mee bezig 

zijn. Al kan er uiteraard ook altijd nog meer gebeuren.  

 

• Leenlaptops: elk gezin zou momenteel geholpen zijn met 1 laptop. Zijn er vragen 

onbeantwoord gebleven? 

o Soms heeft een gezin even moeten wachten op een leenlaptop, maar ondertussen 

werden alle vragen beantwoord.  

 

• En wat met september? Blijven de laptops ter beschikking? 

o Afspraak is dat de mensen de laptops over de zomer terug inleveren om deze te 

updaten en vervolgens worden ze terug ingezet in september. 

o Daarnaast worden ook de scholen bevraagd naar de noden. Maar deze info werd 

nog niet allemaal ontvangen. Het is te vroeg om nu een antwoord hierop te geven. 

 

• Wordt er een samenaankoop gedaan rond bvb sprint – leessoftware?  

o We bekijken waar de school het meeste nood aan heeft en nemen dit verder op met 

de scholen zelf. 

 

• Zomerscholen: hoe wordt er juist samengewerkt met de scholen? 

o Aanvraag voor 280 kinderen. Momenteel moeilijk in te schatten hoe groot de 

interesse/instroom zal zijn. 

o Per klas max. 14 leerlingen, met minimaal 1 vrijwillige leerkracht. Eerste oproep 

naar vrijwillige leerkrachten is uitgestuurd en resultaten zijn positief. 

o Verder zal er nog een procedure worden doorlopen voor aanmelding van de juiste 

kinderen.  



o Indien moest blijken dat er er meer interesse is dan de 280 beschikbare plaatsen, 

kan er tot 7 juli een uitbreiding aangevraagd worden. 

 

• Zomerscholen: 280 leerlingen voor zomerschool: hoe zijn we tot dit getal gekomen? 

o Eerst een bevraging aan onderwijsveld in hoeverre zij zelf initiatief zouden nemen. 

Conclusie: wel wat onduidelijkheid over de mogelijkheden + op het moment van de 

aanvraag lag de focus van de scholen bij de heropstart van de lessen. 

o Dossier moest zeer snel ingediend worden: stad heeft daarom initiatief genomen. 

o Een indicatie voor het aantal leerlingen kwam van de aantallen vanuit de 

buddywerking tijdens coronatijd. 

o Verder werd ook gekeken welke organisatorische grenzen er zijn (praktisch, 

logistiek).  

o Intentie is alleszins om het concept van zomerscholen ook naar de toekomst toe te 

bestendigen. 

 

 

 

    

   Verslaggever:   Christophe Cools 

        Katleen Van Slagmolen 


